



教育署

Education Department

COPY

LC Paper No. CB(2)760/99-00

本署檔號 Our ref: (69) in INSP 370/1/86 V

本函檔號 Your ref:

電話 Tel. No.: 2892 6501

圖文傳真 Fax No.: 2573 2805

Education Department

Room 1202, Wu Chung House

213 Queen's Road East

Wanchai

Hong Kong

23 December 1999

Mrs Constance Li  
Clerk to the LegCo Panel on Education  
3/F Citibank Tower  
3 Garden Road  
Central  
Hong Kong  
(By Fax: 2509 9055)

Dear Madam,

LegCo Panel on Education  
Meeting on 21 December 1999  
Agenda Item V: Provision of Libraries in Primary Schools

In response to the question raised by Hon Cheung Man-kwong at the Meeting I append below supplementary information on number of schools with central libraries:

在會議中張文光議員提問有關設有中央圖書館的全日制及半日制小學數目，現補充有關資料如下：

No. of whole-day primary schools equipped with central libraries:	42
No. of half-day primary schools (AM session) equipped with central libraries:	149
No. of half-day primary schools (PM session) equipped with central libraries:	150

設有中央圖書館的全日制小學：	42
設有中央圖書館的半日制小學（上午校）：	149
設有中央圖書館的半日制小學（下午校）：	150

Yours sincerely,

(C.K. TAM)  
for Director of Education

我們的抱負

提供優質學校教育，致力發展個別潛能，培育學生迎接人生挑戰。

Our Vision

We provide quality school education for our students, to develop their potential to the full and to prepare them for the challenges in life.

我們的使命

提供專業服務，確保資源善用。協同社會人士，發展優質教育。

Our Mission

We deliver professional services and ensure effective use of resources. We forge partnerships to promote excellence in school education.